
Razvili prapor društva
Na predvečer slovenskega praznika Osvobodilne fronte so člani

društva upokojencev Vevče-Zg. Kašelj imeli občni zbor in na njem
svečano razvili svoj društveni prapor.

Društvo je staro komaj tri leta
in ima še polno svojih otroških
težav, vendar pa neizmerno voljo
in velik posluh za svoje člane in
njihovo življenjsko okolje - kra-
jevno skupnost.

V prid upokojencev samih in
krajevne skupnosti si želijo, da bi
imeli svoj društveni prostor, kjer
bi se srečevali, se dogovarjali za
akcije in kovali načrte. Razvili bi
lahko še številne interesne dejav-
nosti in na ta način bi prav gotovo
svoje članske vrste še močno po-
večali. Sedaj ima društvo 240 čla-
nov, če bi jih šteli več, bi bili kot
društvo še močnejši, prodornejši
bi bil njihov delegatski vpliv
v spizu, v krajevni skupnosti in
občini. Lažje bi organizirali
izlete, sestavili ekipe za športna
tekmovanja in organizirali raz-
stave ali predavanja. No, kljub
temu je društvo v svojem trilet-
nem obstoju nanizalo že številne
rezultate in si že zgradilo tudi
ime, je poudarila Valerija Jasenc,
predsednica društva. Izleta so
v lanskem letu organizirali le dva.
Skrbno so varčevali, da so prihra-
nili dovolj sredsiev za društveni
prapor. V prihodnje pa bodo
izleie organizirali skupaj z DU
Zadvor, ker jih je le nekoliko pre-
malo, da bi bil avtobus vedno
poln.

Štefan Trobiš, predsednik ob-
činske zveze društev upokojen-

cev, je društvu za rezultate in za
umirjeno ter preudarno pot is-
kreno čestital. Povedal je, da je
v občini 13 društev upokojencev,
v katerih je vključenih 4484 čla-
nov, kar pa je manj kot 50 odstot-
kov vseh upokojencev v občini.
Čestitkam so se pridružili tudi:
Janko Vidic, predstavnik samou-
pravnih organov Papirnice Vevče,
ki je člane prosil za razumevanje,
ker ta čas zaradi velikih izgub
niso sposobni društvu prav nič
pomagati; Tone Kaše, predsed-
nik sveta KS, ki je obljubil, da si
bodo tudi v prihodnje prizadevali
za pridobitev prostorov v ostan-
kih nekdanje kafelerije; Jože Me-
den, predsednik KK SZDL, ki je
spregovoril o pomenu in vlogi
društev v socialistični zvezi in še
posebno upokojenih krajanov, ki
najtesneje in najbolj občuteno ži-
vijo s svojim krajem. Izrazil je
željo, da bi se v društvo včlanilo
še več upokojencev, da bi bili
močnejši in še sposobnejši za nove
rezultate.

Namesto Zajška so v upravni
odbor društva izvolili Naceia
Zajca. Prapor društva je prisrčno
razvil Stane Rmenc, direktor
- Papirnice Vevče, ki je ta dan bil
že en dan v pokoju. Za praporš-
čaka sta bila izvoljena: Tone
Lampel in Rado Kolenc.
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